
AKTUÁLNĚ Z MĚSTA
Před branami letních prázdnin

Realizace výstavby
parkoviště na ulici
Hradecká byla zahájena
Stavební povolení vydáno, stavba zahájena,
termín dokončení již v dohlednu. Lokalita
ulice Hradecká tak získá 20 oficiálních parko-
vacích míst. Pohledem na ulici všichni vidíme,
že osobních au tomob i lů  stále p ř ibývá
a je třeba se pokusit řešit situaci s jejich parko-
váním. Zde byl učiněn další krok, jak k řešení
přistupovat. Amusímejítdál. ■

Školní rok se nachyluje ke svému konci, děti
i učitelé už se vidí na prázdninách, rodiče oče-
kávají dny dovolených, aby vypnuli z pracov-
ního zápřahu, covid v nedohlednu a restrikce
žádné. Tedy velmi dobrý předpoklad pro to si
odpočinout a načerpat síly. Věřím, že se nám
to všem povede v míře vrchovaté a přeji vám,
abyste se ze svých prázdninových toulek vrá-
til i nejen odpočatí a svěží, ale také bezpečně
a všichni do svých domovů.
Krásné prázdniny! ■

Karel Adámek, starosta

Veřejné osvětlení již šetří
peníze nás všech

Kalolis je  již ve zkušebním
provozu Z OBSAHU 8Rekonstrukce veřejného osvět lení byla

dokončena a předána. Proběhla nezbytná
měření, která se budou opakovat ještě
zhruba za rok. Pak bude možné vyčíst skuteč-
nou úsporu realizovanou touto investicí. Akce
byla podpořena dotací z téměř 50%. Svítidla
lze ovládat na dálku, je možné vyčíst, kolik
hodin je to které v provozu, kolikrát bylo svíti-
dlo rozsvíceno a především kolik elektrické
energie spotřebovalo. Svítidla mají garanto-
vaný počet hodin svítivosti až na 100 000!
Tedyje zde reálný předpoklad, že budou slou-
žit alespoň 20 let. Teď už jen vyčkat závěreč-
ného měření, které stvrdí dosaženou úsporu
a efektivitu provozu. ■

Jak jsem vás již informoval, tak nezbytná
investice do kalolisu pro naši novou čistírnu
odpadních vod je již dokončena a kalolis je
uveden do zkušebního provozu. Neprojevují
se žádné zásadní provozní problémy a tak se
můžeme společně těšit, že roční úspora ve
výši cca 500 000 Kč bude realizována ve pro-
spěch všech našich občanů. Jedná se o zaří-
zení, které zajišťuje službu v oblasti odpad-
ních vod nás všech. ■
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Koupaliště je již napuštěné
Koupaliště doznalo opět stavebních úprav
a k dnešnímu datu je již napuštěné. Pevně
věříme, že si návštěvníci koupaliště letos užijí.
Rekonstrukce koupaliště by mohla být zahá-
jena v příštím roce. Projektová dokumentace
je hotová a stavební povolení je vydáno.
Už jen zajistit finanční zdroje, které jsou
nemalé. Ale výsledek bude stát za to. Pří-
jemné osvěžení! ■

Místní komunikace byly
opraveny
Místní komunikace, které ještě zbývaly pro
rekonstrukci, byly opraveny. Jedná se o cestu
od hlavní silnice ke školce, cesta ke hřbitovu
nebo cesta a parkovací místa u koupaliště.
Komfort opravených místních komunikací si
lze dopřát téměř v celém městě. Špitálské
pole se rovněž brzy dočká. I přes náročnost
projektových prací, komunikace s katastrem
nemovitostí a poskytovatelem dotací je zřej-
mé, že v příštím roce bychom mohli na Špitál-
ském poli dosáhnout výrazného posunu. ■

Dobíječi stanice pro
elektrokola je  již na
svém místě
Trendem dnešní dobyjsou mimojiné elektro-
kola. Plně si uvědomujeme, jakému rozma-
chu a oprávněnému zájmu veřejnosti tento
druh aktivního trávení volného času čelí. Rea-
govali jsme tedy tak, že jsme do atletického
areálu instalovali solární dobíječ i stanici
nejen pro elektrokola. Jedná se o zařízení
energeticky soběstačné, kde lze nabíjet
nejen elektrokola, ale rovněž nejrůznější
mobilní zařízení. Nechť uvedené zařízení
dlouhoadobřeslouží. ■

Připravujeme projekt na rekonstrukci „staré" části
domova s pečovatelskou službou

Parkoviště u kulturního
domu je  již dokončeno
V době čtení tohoto textu je již parkoviště
zcela dokončeno. Jedná se o projekt dlouho-
době připravovaný, jehož přínos jak pro
návštěvníky kulturního domu, tak i pro rezi-
denty bude nesporný. Osázená zeleň pak
decentně dokreslí parkovací zónu. Nevzhled-
nou část fasády kulturního domu se poku-
síme ještě během léta dát rovněž do přijatel-
ného stavu. ■

Považovali jsme za nezbytné př istoupit
k přípravě projektu na rekonstrukci „staré"
části domova s pečovatelskou službou. Jed-
nak proto, abychom uživatelsky sjednotili
a postavili na roveň oba prostory, ale také

Fotovoltaická elektrárna
na základní škole se již
rýsuje
Projekt fotovoltaické elektrárny (FVE) na
střeše základní školy má již jasné kontury.
Jedná se o projekt, jehož součástí je i záměr
realizace rekuperace vzduchu v učebnách
a rekonstrukce zdro jů  tep la  v kote lně
základní školy. FVE umístěná v prostorách
základní školy bude plnittakéedukativní funk-
ci, kdy se žáci budou moci seznamovat s tím,
jak je elektrická energie ze slunce vyráběna,
jaká je účinnost výroby při různých druzích
počasí a v neposlední řadě pak uvidí i finanční
přínos takového projektu. Věřím, že probu-
díme zájem o zelenou energii mezi našimi
dětmi, na nichž bude ležet břímě energetické
soběstačnosti v blízké budoucnosti. ■

proto, abychom povýšili úroveň bydlení,
která již neodpovídá požadavkům 21. století.
Pevně věříme, že s podporou případné dotace
budeme moci tuto investici zahájit již v násle-
dujícím roce. ■

Nové kuchyňské linky
pro naše seniory
V domově s pečovatelskou službou bylo při-
stoupeno k výměně části kuchyňských linek.
Původní byly již ve stavu, který neodpovídá
požadavkům na tato zařízení. Radost jsme
tak udělali osmi domácnostem osazením
zcela nových kuchyňských linek a v dalších
bytech jsme provedli dílčí opravy. Přejeme
příjemné užívání! ■

Dětská hřiště projdou
revizí a zásadními
opravami
Každoroční revize venkovních dětských hřišť
jsme se dočkali i letos. Současně proběhne
i zásadnější rekonstrukce těchto zařízení
v majetku města. Bude na zvážení, zda
některé lokality nezbudovat zcela znovu tak,
abychom ušetřili finanční prostředky na jejich
opakovanou údržbu, aletaké proto, abychom
je nahradily zcela novými prvky, které budou
atrakt ivně jší  a uživatelsky př ívě t ivě jší.
Některé projektyjiž připravujeme. ■

Karel Adámek, starosta
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POHÁDKOVÁ CESTA POSEZENI PRO STARSI
A POKROČILÉ
Tradiční akcí kulturní komise je Posezení pro starší a pokročilé. To
letošní se uskutečnilo po dlouhé dvouleté „covidové" přestávce.
V týdnu před akcí jsme museli operativně vyřešit změnu kapely
z důvodu tragické události v B-dance Bandu, který měl původně účin-
kovat. Podařilo se, a z Přerova k nám dorazila zpříjemnit chvíle účastní-
kům posezení hudební skupina Jen tak 2.
Přípitek patřil starostovi města, který se na jevišti objevil ještě i jako
účinkující, s kapelou si zazpíval oblíbený Svařák, za což sklidil opráv-
něné ovace z řad posluchačů a tanečníků.
Výborná večeře a sladká tečka byla jako obvykle dílem kuchařek ze
školní jídelny naší základní školy. Drobné dárečky, které dostávali
návštěvníci při vstupu do sálu, vyrobily březovské děti z 1. stupně
základní školy.
Za barem se letos činili členové Sboru dobrovolných hasičů Březová
nad Svitavou za výrazné pomoci dobrovolníků. ■

Oslavu dne dětí uspořádala kulturní komise města ve spolupráci se Sbo-
rem dobrovolných hasičů Březová nad Svitavou. Na akci podobného
typu bychom co do počtu členek kulturní komise nestačily, děkuji t ímto
dobrovolným hasičům za pomoc s obsazením stanovišť na pohádkové
cestě, kterých bylo n -Rumca js  a Manka, Pata Mat, vodník, čarodějni-
ce, bílá paní společně s Máničkou, Sněhurka, kouzelníci, Maková
panenka a motýl Emanuel, Křemílek a Vochomůrka, Shrek s Fionou
a Beruška.
Nechyběly březovské šikovné Mažoretky Marcipelky, které svým
vystoupením program zahájily a předvedly své sportovní dovednosti.
Přes nepřízeň počasí, která s sebou nesla úpravu plánovaného progra-
mu, kdy se neuskutečnila ukázka dravých ptáků, pohádkovou cestu
jsme vyznačili pouze v prostorách sportovního areálu na Hradecké, aby
bylo možné se schovat v případě deště, a odvolaného závěrečného
dovádění v pěně, mezi nás nakonec přišlo 75 dětí. Sledovala jsem dění
z pod čarodějnického klobouku a viděla jsem, že se dobře bavili nejen
děti a pořadatelé.
Děti na pohádkovou cestu dostaly od města placku na připnutí jako
připomínku oslavy dne dětí a na krk velmi povedenou malovanou kar-
tičku, jejímž autorem byla žákyně zdejší základní školy Štěpánka
Pokorná. Na stanovištích při splnění úkolu dostaly děti na kartičku
potvrzení a na závěr, přisplněnívšech úkolů, získaly sladkou odměnu. ■

KULTURNÍ A SPORTOVNÍ
AKCE O PRÁZDNINÁCH
15.7.2022 letníkinoSrdce na Dlani
30.7.2022 IXXX. sraz obcí a měst se společným názvem Březová -

Březová, začátek v 8.00 hodin na fotbalovém hřišti. Sou-
těže budou probíhat na hasičském hřišti u hřbitova (soutěž
hasičů v požárním sportu mužů i žen, štafetový závod), na
fotbalovém stadionu (turnaj ve fotbale) a ve sportovním
areálu Hradecká, kde se uskuteční turnaj v nohejbalu,
volejbalu a šipkách. Slavnostní nástup a vyhodnocení sou-
těží proběhne ve sportovním areálu Hradecká, kde
následně od 21.00 hodin vystoupí Pokáč. Poté diskotéka
DJ Fabia.

26.8.2022 Předpouťová zábava
28.8.2022 Bartolomějská pouť. ■

Za kulturní komisi Jitka Bencová

Město Březová nad Svitavou
Vás srdečně zve na

fDutotgfUí

promítáme

SRDCE NA DLANI
15. 7. 2022

sportovní areál Hradecká
Začátek po 21 :30 hod.

Vstupné dobrovolné

Začátek promítání po setměni. Deky a dobrou náladu s sebou.
y>vrtv.puTovnikino.cz

////////

Březová
nid SvMavou
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nabídka ubytovaní
Sdružení Březovské stráně -AUTOMOTO KLUB v AČR nabízí ubyto-
vání v turistické ubytovně POHODA v Březové nad Svitavou na Lázeň-
ské ulici vklidném prostředíza koupalištěm.

• dvoulůžkové a třílůžkové pokoje
• 10 pokojů, celkem 23 lůžek
• sociální zařízení na chodbě na každém poschodí
• dvě kuchyňky pro vlastní přípra vu j íde I
•společenská místnostsTV
• wifi
• možnost praní prádla
• parkování u budovy zdarma
• cena noclehu 250,- Kč/lůžko, den (při delším pobytu možná sleva)
Tel. 776 140 103 ■

Bedřich Škraňka

NAHRADA ZA POKACENE
SMRKY VYSAZENA
Na prázdné místo po dvou vzrostlých smrcích u domu s pečovatelskou
službou na ulici Zahradní byly vysazeny dva javory babyka. Jedná se
o strom s velmi štíhlou uzavřenou korunou, jeho matně zbarvené listy
se na podzim vybarvují do žlutých až žlutohnědých odstínů. Výhodou
je, že dobře snáší sucho a je tolerantní k posypové soli. Doufáme, že
jsme vybrali dobře a že stromy budou brzy vytvářet stinné místo pro
posezení na lavičce pod nimi. ■

KDYŽ JE  POTŘEBA,
JDEME VŠICHNI
Nejen kancelář je naším pracovním místem. Pokud je potřeba přiložit
ruku k dílu, oblékneme se do pracovního a jdeme pomoci tam, kde je
zrovna potřeba. Při výsadbě stromů v ovocné aleji, při renovaci kultur-
ního domu, knihovny, když stoupá řeka a je potřeba naplnit pytle pís-
kem atd.
U mostku přes řeku mezi ulicemi Zahradní a Hradecká starosta instalo-
val nové zrcadlo, kteréjistě přispěje k bezpečnosti chodců a cyklistů. ■

PARK NA NÁMĚSTÍ
TÉMĚŘ OBNOVEN
Poslední části parku doznaly úpravy. Na základě dendrologického prů-
zkumu musely být vykáceny některé stromy. Místo nich ale byly vysa-
zeny nové a ve čtvrtém parku tak vznikl březový hájek jako při samot-
ném vzniku parku v roce 1935, což dokládají nejen dobové fotografie.
V pátém parku byl rozšířen a upraven chodník tak, aby chodci nevstu-
povali do křižovatky s Brněnskou ulicí, a celý byl opatřen novými obrub-
níky. V tomto parku není možná žádná výsadba stromů, protože tudy
prochází přivaděč 1. březovského vodovodu a ze zákona je třeba
respektovat jeho ochranné pásmo. Ze stejného důvodu nebyly vysa-
zeny kulovité javory podél chodníku ve druhém, třetím a čtvrtém par-
ku, jak je pamatují pamětníci, znovu vysazeny byly pouze v linii podél
vozovky za parky. Ve čtvrtém parku vzniklo místo, kde si lze zahrát ve
stínu pod břízami šachy.
Celý park ještě potřebuje nové obrubníky. V prvním parku na opravu
čeká památník obětem obou válek, kterýje zapsán v registru válečných
hrobů, a o dotaci na jeho opravu v roce 2023 je potřeba podat žádost.
Na rekonstrukci dominanty náměstí sousoší sv. Jana Nepomuckého
zatím nebyl vypsán vhodný dotační t i tul - administrativně máme vše
potřebné připraveno. Tato oprava bude finančně náročná, v roce 2021
byl rozpočet 1,5 milionu korun a lze předpokládat, že v souvislosti
s růstem cen budou náklady vyšší. A opravu potřebuje i kašna. Na vše
jsme projektově připraveni. ■

Jitka Bencová, místostarostka

Březová
nad SvttavMi
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KNIHOVNA ZARI NOVOTOU NOVE PROTIPOVODŇOVÉ
ZÁBRANYZávěrečné práce na rekonstrukci další části knihovny byly úspěšně

dokončeny. Opraveny byly dvě průchozí místnosti knihovny. Původní
tmavé dřevěné obklady stěn byly demontovány, stěny pod nimi  opra-
veny a celý prostor byl vymalován. Nově  byla položena podlahová kry-
t ina a postaveny nové police na knihy. Celý prostor se tak  provzdušnil a
prosvětlil i zásluhou nového úsporného led osvětlení. Čtenářský koutek
u okna vybízí k pří jemnému posezení a třeba i prolistování knihy zvažo-
vané kvypů jčeníč i  nahlédnutídočasopisu.
Zároveň  s rekonstrukcí by ly  i nově  instalovány poč í tačové sítě
v knihovně a informačním centru a bylo provedeno nové připojení na
internet. Nové jsou rovněž t ř i  uživatelské počítače, které byly z části
pořízeny z docí ministerstva kultury.
Zbývá opravit a zprovoznit místnost, do které se z knihovny schází po
schodech ze zadní místnosti (v minulosti tu  byl vstup do  knihovny
a šatna). Mezi oba prostory byly j iž instalovány nové dveře. Oprava
místnosti pod schody je  plánována v příštím roce, kdy už ale nebude
muset býtomezen provoz knihovny.
Přejeme čtenářům a ostatním návštěvníkům knihovny, aby se zde
dobře cítili a našli vždy to pravé ať j iž  pro pobavení, nebo pro  obohacení
svých vědomostí. ■

Jitka Bencová, místostarostka

Abychom zefektivnili práce př i  povodních, které naše město čas od
času postihnou, rozhodla Rada města zakoupit nové protipovodňové
zábrany. Jedná se o válcové vaky z PVC o délce 15 m a maximální výšce
0,8 m, které se plní vodou a tvoř í  t ak  pevnou zábranu prot i  vodě. S nad-
sázkou by se dalo říci, že bojujeme vodou prot i  vodě. Pořízeny jsou
zatím t ř i  kusy vaků, které lze vzájemně propoji t  na délku až 45 m, nebo
je  naskládat na sebe do  tvaru pyramidy a vytvoř i t  tak  vyšší hráz.
Jeden z vaků  jsme vyzkoušeli před MŠ, kde se př i  povodni pravidelně
staví hráz pro odklonění vody zpět do  koryta řeky Svitavy tak, aby
nebyla zaplavena právě MŠ. Této zkoušky se zúčastnili i členové míst-
ního Sboru dobrovolných hasičů, k terým tak  děkujeme za pomoc.
Z předešlých povodní víme, že na tuto hráz je  potřeba okolo 250 prot i-
povodňových pyt lů  plněných pískem, asi pů l  druhé hodiny práce a větší
počet lidí. Nový vak bez problému instalují dva lidé, a to za deset minut.
Protipovodňové pytle s pískem samozřejmě nadále zůstávají součástí
materiálu zmírňujícího následky povodně.
Pevně věřím, že tyto nové vaky nebudeme musetještě  dlouho použít. ■

Martin J. Juránek

Březová ci-sk
nid SvMavou z IQ
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TŘICET LET SDRUŽENI BREZOVSKE STRANĚ 1992 - 2022
Sdružení Březovské stráně se v roce 1992 stalo nástupnickou organi-
zací Základní organizace Svazarmu, která byla zrušena po  zániku této
celostátníbranné organizace.
Začátky nebyly lehké. Podmínky pro provozování motokrosového
sportu se změnily a začínalo se od  nuly. Proč sdružení a ne jen  Automo-
toklub Březová nad Svitavou? V roce 1989 vedle sebe v organizaci sva-
zarmu pracovali příznivci motokrosového sportu a střelectví. Sdružení
Březovských strání př i  svém vzniku spojovalo nově vzniklý Automo-
toklub Březová nad Svitavou a základní organizaci Sdružení branně
technických sportů.  V roce 2014 př i  vydání nového zákona o sdružování
občanů došlo ke změně názvu na Sdružení Březovské stráně - AUTO-
MOTO KLUB v Autoklubu České republiky a organizace branně tech-
nických sportů byla pro malý počet členů zrušena. Od  tohoto roku se
věnujemejen motokrosovému sportu.
Motokrosový areál, který vznikl v roce 1956, prošel za uplynulých tř icet
let velkou proměnou. Závodní trať  se kromě  každoroční pravidelné
údržby upravila, aby vyhovovala současným požadavkům sportovních
řádů. Toto představuje hodně práce na úpravě startu, různých nájezdů
a zatáček. V prostoru cíle byl postaven podjezd pod tratí, který zvýšil
bezpečnost jezdců př i  závodech. Proti provozní budově jsou instalo-
vány nádrže na užitkovou vodu pro potřeby závodníků. Rozšíření depa
a vybudování předstartovního prostoru zlepšilo podmínky pro účast-
níky závodu. Nové buňky sociálního zařízení za provozní budovou
slouží všem návštěvníkům areálu př i  sportovních i ostatních akcích.
Nové jsou všechny prodejní Stánky občerstvení. Venkovní rozvod elek-
trického proudu poskytuje možnost připojení obytných vozů a záso-
buje též ředitelství závodu, venkovní sociální zařízení a prodejní Stánky.
Ředitelství terénních závodů se přesunulo z provozní budovy do  buněk
za ní. Svoje místo t am  našla JURY, hlavní pořadatel, časoměřiči a hlasa-
tel .  Ve spolupráci s městem Březová nad Svitavou došlo k prodloužení
veřejného osvětlení od  koupaliště až k budově.  V celém areálu o rozloze
7,5 hektaru byla provedena revitalizace zeleně a staré stromy a keře
odstraněny.
Hlavní stavbou areálu je  provozní budova. Stavěla se ještě za svazarmu
v letech 1971 až 1983. Vyžaduje neustálou péči, jako každá nemovitost.
Za dobu, po  kterou je  ve vlastnictví sdružení, prošla opravami od  stře-
chy až po  suterén. První větší akcí se stala přístavba dvou pokojů  v místě
terasy ve druhém poschodí. Tím se zvětšila ubytovací kapacita o šest
lůžek. V průběhu dalších let byla opravena střecha, balkony a rekon-

struována sociální zařízení ve všech podlažích. Na pokojích je nový
nábytek. Přestavbou prošla i kuchyně pro restauraci a došlo i na
výměnu vybavení výčepu v předsálí v přízemí. Opravy se nevyhnuly ani
suterénu. Od  roku 2017 topí budovu nové kotle a současně ohřívají
i užitkovou vodu. Ohřev vody elektrickým proudem byl zrušen. Opra-
vou prošel i sklad paliva a další suterénní místnosti. V celé budově byla
vyměněna dřevěná okna za plastová a oboje vstupní dveře. Pro potřeby
sdružení byl  k budově přistavěn skladu materiálu.
M imo  sportovní podniky budova poskytovala restaurační a ubytovací
služby. Prvními nájemci byli pan František Monhar ta Pavel Straka. Pan
Monhart  ukončil činnost odchodem do důchodu v roce 2013. Dalším
nájemcem v letech 2013 až 2018 se stal pan Mart in Fiala. Potom se
v krátkém sledu vystřídaly DGS Sylwia s. r. o. Moravská Třebová
a GRETA D.S. s. r. o. Moravské Třebová. Posledně jmenovaná společ-
nost vyhlásila v roce 2020 úpadeka skončila. Od  září 2020je provozova-
te lem naše sdružení. V současné době  poskytujeme jen ubytovací
služby a restauraci se snažíme zajistit  jen na velké sportovní podniky.
Podařilo se navázat i na předchozí sportovní činnost a obohat i t j i  o další.
Vedle motocyklů  sólo a side se na t rat i  v roce 2001 objevily i terénní čtyř-
kolky. Horská kola si místní t rať  vyzkoušela poprvé v roce 2008. Od
roku 1990 se konalo 29 mistrovských závodu side a lyterénních čtyřko-
lek. M imo  ně proběhlo několik desítek terénních závodů motocyklů
sólo, terénních čtyřkolek a side nižší kategorie. V období 1992 - 2019
nebyl vynechán ani jeden ročník. Protiepidemická opatření prot i
nemoci covid-19 znemožnila pořádání závodů v posledních dvou
letech. Termíny byly přiděleny, ale sportovní podnik se nemohl realizo-
vat. Pokud to situace dovoluje, je  motokrosový areál využíván k tréno-
vání.
Po celou dobu trvání sdružení je  na motokrosových tratích v kategorii
reprezentuje Jaroslav Kříž, se kterým postupně  jezdili jeho bratr Libor
Kříž, MiroslavKašpar, MilanGažík,OndráčekZdeněkml., EdouardChé-
reau a v letošním ročníku je spolujezdcem Michal Makovský. Další
nadě jný jezdec Miroslav Knótig ml .  musel po  těžkém zranění, které
utrpě l  na závodech v Belgii v roce 2008, sportovní kariéru ukonč it.
Ve spolupráci s kulturní komisí města Březová nad Svitavou je  od  roku
2017 pořádána soutěž ve střelbě ze vzduchové pušky „O putovní pohár
starosty města Březová nad Svitavou". I tento  druh sportu má ve městě
a okolí své příznivce, kteří  př i jdou poměř i t  svoji přesnou mušku.
Sdružení se zapojilo také do  kulturního života ve městě. Tato činnost

Březová ci -s<
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prošla postupným vývojem. Minulosti je  Bal fousatých a poradam
tanečních zábava letních karnevalů. Hlavním důvodem ukončeníjejich
pořádání bylo chování některých návštěvníků a řešení následných pro-
blémů.  V posledních letech sdružení pomáhá s prodejem občerstvení
na Bartolomějské pouti  a př i  rozsvícení Vánočního stromu. V Lidovém
domě  v Moravské Chrastové pořádáme pro zájemce Předvánoční t rh.
Pokud se jede v Březové nad Svitavou poslední mistrovský závod side
a terénních čtyřkolek, pořádáme v místním kulturním domě  závěr
motokrosové sezóny.

Po celých tř icet let  nás v naší činnosti podporuje město Březová nad
Svitavou, Autoklub České republiky a celá řada sponzorů, bez kterých

by vrcholné sportovní podniky nebylo možno poradat. V prvopočátku
po  roce 1990 byl hlavním sponzorem pan Wil ly Liebl. Následovali Miloš
Dolutovský, CONDORTRANZITTIR pana Pavla Fuchse a AUTO BÁRTA
pana Zdeňka Bárty. Významně též přispívají BARVY A LAKYTELURIA
Skrchov a Silk and Progress Moravská Chrastová. Všem velmi děkuje-
me.

V letošním roce je  Mistrovství České republiky side a terénních čtyřko-
lek plánováno na 10. září 2022, na který  vás užnynízveme.
Sdružení děkuje všem svým č lenům a příznivcům za dlouholetou práci
a rádi mezi sebou uvítáme nové členy a zájemce o motokrosový sport. ■

Sdružení Březovské stráně-  AUTOMOTO KLUB vAČR

PŘED SEDMDESÁTI PĚTI LETY SE NAVRÁTIL NA VĚŽ
SVATÉHO BARTOLOMĚJE VELKÝ ZVON
Zvon ve věži kostela nese jméno Panny Marie a je  z roku 1524. Je vysoký
109 cm a má  průměr  109 cm. Hmotnost  880 kg. Koruna na horní části
zvonu má šest uch.
Nápis na zvonu zní: REGINA CELÍ LETARE AL  QVIAM MERVISTI
PORTARE AL. V překladu: Raduj se královno nebeská, aleluja, neboť
pán splnil slovatvá, aleluja.
V roce 1942 byl zabaven společně se dvěma menšími zvony pro  válečné
účely. Ve věži zůstal jen malý umíráček z roku 1882. Po 2. světové válce
byl  velký zvon objeven v Hamburku a 15. června 1947 vrácen na původní
místo v kostele. Menší zvony nalezeny nebyly.
Nové zavěšení a vysvěcení zvonu bylo součástí oslav 450. výročí pový-
šení Březové nad Svitavou na město králem Vladislavem II. Jagelon-
ským v roce 1497. Letos tedy  o této události uplyne 525 let. Občané se

sešli v devět hodin u kaple Čtrnácti svátých pomocníků na Brněnské
ulici a průvodem se odebrali ke kostelu ke slavnostnímu posvěcení
zvonu a zavěšení.
Město v roce 1947 pojalo oslavy výročí ve velkém stylu a od  15. června
do 31. srpna se uskutečnilo osm kulturních a sportovních akcí, které
zakončily tradiční moravské hody.
V roce 2012 se uskutečnila poslední velká oprava zvonu a stolice, na
kteréjezavěšen. Instalován byl novýdruh elektrického pohonu.
Při opravě  věže v roce 2019 byl pro špatný technický stav snesen umírá-
ček z roku 1882 a přenesen do  kostela. Zvon Panny Marieje  tak jediným
zvonem v kostelnívěži. ■

Bedřich Škraňka

1497 1947

Březová nad Svil
450 roků městem

MNV a všechny spolky a korporace v Březové n. Svit, oslaví 450 leté výročí
povýšení  městečka Březové na  město s následujícím rozvrhem slavnosti:

15. í e rnna  1947: Zahájeni osla. znovuposvécenim hlstortekého zvonu odebraného okupanty a nataženého
v Hamburku. Srax účastníků v 9 hod- u kostelíčka u ntdralt a odchod k v slanostnlmu

22. června  1947:

sv. biřmování.
6. července 1947 • Sportovní den.

13. Července 1947 : Hlavni den Slavností xa účasti města a okolí.

20. července 1947: Slavnostní výroční trh a zábavní podniky.

27. července 1947: »>!<>«>«„.
31. s r p n a 1947 • Tradiční moravské hody.

Program pro každou neděli bude zvlášť plakátován.

ěsto Březová po staletích jest opět českým městem a proto Vás na uvedené
sti zve co nejsrdečněji. Slavnostní výbor při MNV v Březové n. Svit.

Březová
tud SvttáVMi

>D1>
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NOVINKY Z KNIHOVNY
A INFORMAČNÍHO
CENTRA
Vážení a milí čtenáři a návštěvníci informačního centra,
rekonstrukční práce máme úspěšně za sebou a konečně Vás
můžeme přivítat v novém. Za dobu uzavření knihovny proběhli
také akce Cesta za pokladem ve spolupráci s SDH, se kterou Vás
seznámí samostatný článek, a zájezd do Divadla na Šantovce
v Olomouci. Zájezdu na komedii Když se zhasne se zúčastnilo 37
příznivců divadla z Březové nad Svitavou a z Rohozné. Zájezd byl
uskutečněn ve spolupráci s městem Březová nad Svitavou a obcí
Rohozná. Právě městu Březová nad Svitavou a obci Rohozná patří
dík za to, že naši akci podpořili a zadotovali dopravu do Olomouce
a zpět.
Po znovuotevření knihovny jsme navázali na knihovnické lekce.
Tentokrát jsme mohli přivítat už také naše nejmenší z Mateřské
školy Březová nad Svitavou. Na první seznámení s knihovnou tak
postupně dorazila třída Motýlků, Sluníček a Mravenečků. Ještě
před prázdninami na nás čeká tradiční pasování prvňáčků na čte-
náře.
Na červenjsou naplánoványještě 2 akce pro veřejnost. Tou prvníje
Výroba maňásků z ponožek pod taktovkou paní Hany Ducháčko-
vé. Čtvrteční odpoledne 2. 6. 2022 tedy v Březové bude patřit tvo-
ření. V pátek 24. 6. 2022 se uskutečnilo další Posezení o páté, ten-
tokrát na téma Léčivé rostliny.
Pro naše čtenáře jsme do fondu knihovny zakoupili opět několik
novinek. Na své si přijdou opět malí i velcí čtenáři. Stavte se pro
svoji várku předletního čtení. ■
Mějte pěkné skoro letní dny a brzy na viděnou

Hana Odehnalová

TRAKTORIADA VOL. 1
Krásné slunečné počasí, 70 traktorů, traktůrků, nákladních automobilů
a různých dalších domácích samohybů, 1300 dospělých a další stovky
dětí, to byla první traktoriáda v historii města, která se konala v neděli
12. června 2022 v motokrosovém areálu Březovské stráně za koupališ-
těm.
Program byl opravdu bohatý. V dopoledních hodinách si návštěvníci
mohli prohlédnout vystavené stroje. Po dvanácté hodině byly jednot-
livě představeny a následoval hromadný start na části motokrosové
trati. Potom začaly soutěže podle jednotlivých kategorií. Podle výkonu
a způsobu výroby byly rozděleny do sedmi kategorií. Soutěžilo se ve
sprintu do vrchu a tahání velkého břemene. Nejlepší si na památku
odvezli poháry a věcné ceny.
Zkrátka nepřišli ani t i  nejmenší. Nafukovací skluzavka v podobě kom-
bajnu NEW HOLLAND, jízda v terénní bugyně, posezení na těchto
báječných strojích, malování na obličej a další lákadla v podobě perníku
nebo hraček se j im líbila.
Děkujeme městu Březová nad Svitavou za podporu této akce, panu
Marianu Klíčoví za její organizaci, městské policii a všem pořadatelům,
kteří přiložili ruku k dílu a přispěli kjejímu zdárnému průběhu. ■

Březovské stráně - AUTOMOTO KLUB vAČR

Březová
nad Svitavou
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Z HASICARNY
Pohár Malá Haná
V sobotu 14.5.2022 se zapojil kroužek mla-
dých hasičů do soutěží v požárním sportu.
První závody se konaly v Jevíčku, kde se
závodilo v požárním útoku a 60 m překá-
žek.
Umístění 6om překážek:
Mladšížákyně - i .  místo Eliška Faturová

Narozeniny
Další oslavenkyní v našem sbru byla paní
Vlasta Prudilová, která v dubnu oslavila
krásné 75. narozeniny. Přejeme hodně
zdraví do  dalších let  a děkujeme za vykona-
nou práci.

Za SDH Vlaďka Bártová

Straší žáci - 9.  místo David Bárta, 19. místo
Ma tě j  Mezu lan ík ,  21. m ís to  Jan Pavl iš ,
24. místo Libor Kopecký
Požá rn  í úto  k - 10 . m ísto
Všem zúčastněným gratulujeme a děkujeme
za reprezentaci.

Okrsková soutěž
Další víkend 21.5.2022 proběhla na Roz-
hraní Okrsková soutěž v požárním útoku,
štafeta 4X  100 m muži, požární ú tok  a 60 m
překážekžáci.
Umístění:
Požární ú tok - i .  místo Chrastavec, 2. místo
Březová nad Svitavou, 3. místo Študlov

Mladší žáci - 1. místo Březová nad Svitavou,
2. místo Moravská Chrastová
Starší žáci - 1. místo Moravská Chrastová,
2. místo Březová nad Svitavou, 3. místo Rudná
Okrsek Březová nad Svitavou děkuje městu
Březová nad Svitavou za krásné balíčky pro
soutěžící.

mwh * -

Cesta za pokladem
V sobo tu  30. 4. 2022 se v prostorách
hasičárny sešlo na 45 dětí a několik rodičů
a prarodičů, aby se vydali hledat poklad.
Akce byla spolupořádána s SDH Březová
nad Svitavou. Pro větší dě t i  byla připravena
trasa od  hasičárny přes Farský kopec
k vys í l ač i ,  p ro  menš í  dě t i  p řevážně
předškolního věku byla připravena trasa
kratší pouze ko lem h řbi tova. Dě t i  by ly
rozděleny do 2 oddílů menších a 4 oddílů
větších. Po cestě na ně čekalo 10 stanovišť,
kde  p l n i l y  úko l y  a sb í ra l y  i nd i c i e
sčarodě jnickou tématikou.
Byly nachystány dvě varianty pro čtenáře
a nečtenáře, aby si hledání užily opravdu
vš i chn i .  Počasí nám p řá lo ,  ces ta  za
pokladem se vydařila a všech 45 hledačů se
ho dočkalo. Této akce se zúčastnili i dva
chlapci z Ukrajiny. Velké poděkování patří

v šem sponzo rům,  d í ky  n imž  si každý
z účastníků mohl  odnést balíček s pokladem.
Jmenovitě děkujeme sponzorům: Domácí
potřeby paní Dobešová, paní Hrdá, městská
knihovna,  SDH Březová a jeho  č lenové,
l éká rna  B řezová ,  měs to  B řezová ,
zahradnictví Jurka, Ručo Fučo a Pizzerii
vpekárněza poukazy nazmrzlinu.
Moc děkujeme také všem dobrovolníkům

a č l enům SDH,  k te ř í  se akce účas tn i l i
a přispěli k je j ímu hladkému průběhu. ■

Hana Odehnalová

Březová
nad Svitavou

řd ř i
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PODÍL ZŠ NA OCHRANĚ ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ ©
Žákům a zaměstnancům Základní školy Březová nad Svitavou není
lhostejný další osud naší modré planety.
Aktivní účastí v projektu Recyklohraní, v němž jsme v roce 2021 ode-
vzdali ke zpětnému odběru a recyklaci 300 kg drobných elektrozařízení,
a současně v systému zpětného odběru, třídění a využití odpadních
baterií přispíváme k lepšímu životnímu prostředí.
Zejména baterie se pro každého z nás staly každodenní samozřejmostí.
Jejich vysoká a každoročně vzrůstající spotřeba vede k plýtvání přírod-

nimi zdroji, ke znečišťování životního prostředí, a tím i k ohrožení lid-
ského zdraví.
Po dvou letech jsme se též s žáky 2. stupně zapojili do akce Ukliďme
Česko. Cyklostezku, naučnou stezku, dětská hřiště, sportovní areál na
Dlouhé, lanový park a okolí rozhledny jsme očistili od povalujících se
odpadků, které nakonec skončily tam, kam patř í-na sběrném dvoře. ■

Bohuslava Zelená

Kolektivní systém Elektrowin tímto potvrzuje, že spolupracující partner

ZÁKLADNÍ ŠKOLA BŘEZOVÁ NAD SVITAVOU
v roce 2021 odevzdal ke zpět né mu odběru a recyklaci 300  kg
elektrozařízení, které bylo následně zpracováno s využitím nejlepších

dostupných technologií a v souladu s evropskými standardy.

sníženi produkce skleníkových plynů
3,53 tun CO;

/ úipoře 1810,84
, elektricko energie

172,71 kg Jikra 13
to odpovídá množství železa
potřebnému pro výrobu

kusů praček

OSVĚDČENISpolečnost

ECOBAT s.r.o.
IČ:267 25 967, se sídlem Soborská 1302/8, Praha 6

O PODÍLU NA ZLEPŠENÍ
ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ

zapsána vORu  Městského soudu v Praze, oddíl C, vložka 89816,
oprávněná Ministerstvem životního prostředí k provozování kolektivního

systému zpětného odběru přenosných baterií a akumulátorů
vydává osvědčeni

O PŘÍNOSU PRO ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ
Osvědčení se vydává pro

ZŠ Moravské nám. 15,
Březová nad Svitavou

IČ: 62032259
Výše uvedený smluvní partner odevzdal v roce 2021 ke zpětnému odběru

a následné recyklaci celkem 17 kg použitých baterií.
Z tohoto množství bylo recyklaci získáno 13 kg kovonosných druhotných

surovin, které budou opětovně  využity př i  výrobě nových produktů .

pod í l í  na :

4 . množství vzrostlých smrků, které
-■él pohltí stejný objem C05 - 2

omezeni těžby
o 1 75,88 litru ropy

_ i ‘ je to stejné jako PHM do osobního auta
J L pro 7 cest Praha - Brno po D l

" potřebné k 1811 mycím
cyklům myčky nádobí

kWh

6,09 kg médi
takové mnoijhí by bylo
zapotřebí pro ražbu
1 08! 1í mincí

7J9 kg hliníku Cl
to by posloužilo k výrobé
493 plechovek
0 objemu 0,331

log. Roman Tvranlk
pttdMd* P edstrrt-nsrva ELEKTROWIN a.t

elektr winJednatel společnosti ECOBAT s.r.o.

Děkujeme, že pomáháte šetř it přírodu a její zdroje.
Sběrem baterií přispíváte také k čistšímu ovzduší a vyšší kvalitě vodních zdrojů. Vypočet p*ov«Jen na lák!.*# výpočetního nástroj* Fóra PRé Conwttenís bv

Vygenexovino dne: 22jO3JGÍ2

Z MATEŘSKÉ ŠKOLY
Na jaře uvolněná kovidová opatření nám všem umožnila návrat k nor-
málnímu životu, kterýjsme vedli před dvěma roky. Pomalu jsme začali
organizovat činnosti, které jsme museli po celou tuto  dobu oželet.
Děti se již mohly radovat z veselých představení divadla JÓJO a rodiče
jistě potěšila možnost navštívit třídu a společně si namalovat veliko-
noční vajíčka a vyrobit jarní dekorace. Ještě větší radost, a to nejen
maminkám, způsobily besídky, které si nacvičily děti k příležitosti
svátku Dne matek. I naši nejstarší předškoláci zažili veřejné vystoupení
poprvé ve svém životě, a proto se velmi těšili a projevovali obrovskou
snahu. Každá maminka byla dojatá, když po společném programu třídy
slyšela ještě básničku, kterou se jen pro ni nauči lo její vlastní dítě, a na
závěrod nějdostala vlastnoručně vyrobenýmilýdárek.
Během roku stále pracujeme metodou NTC, kterou jsem již několikrát
ve svých příspěvcích zmiňovala. Nově jsme se zapojili do programu Se
Sokolem do života. Vnímáme, že děti v současné době nutně potřebují

Březová
nud Svitavou
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pro svůj zdravý růst více pohybu. Nadále spolupracujeme s paní logo-
pedkou Mgr. Novotnou, která přímo u nás v MŠ provádí logopedickou
intervenci. Následně informuje rodiče a poskytne j im doporučení
ohledně možností dalšího postupu při řešení eventuálních problémů
s řečí dětí.
V současné době se potýkáme s úbytkem počtu zapsaných dětí.
Z tohoto důvodu muselo dojít k reorganizaci. V jedné třídě byl omezen
provoz, dále byl snížen celkový úvazek zaměstnanců a došlo i ke změ-
nám náplně jejich práce. Letos nám do ZŠ odchází 14 dětí a do MŠ se
jich zatím zapsalo 24. Od září bychom mohli mít dětí 54, což nás napl-
ňuje mírným optimismem.
Poslednítýdny školního roku nám přinesou spoustu zajímavých aktivit.
Seznámíme se s místní knihovnou, maškarním karnevalem a zábav-
nými disciplínami oslavíme Den dětí, pojedeme na školní výlet, vydáme
se na delší turistickou vycházku, prověříme si své schopnosti v tělový-
chovné olympiádě, navštívíme městskou policii, přijdou se nám před-
vést mažoretky, připravíme dárky pro tatínky k jejich svátku, přivítáme
rodiče s malými dětmi které k nám přijdou příští školní rok. Pro nejstarší
děti připravujeme ve spolupráci se zaměstnanci BVK projektový den
Příběh vody. Jako poslední proběhne pasování předškoláků na školáky
a na rozloučenou společně prožijeme odpoledne plné her a zábavy.

Pohodové letní prázdniny či dovolenou Vám všem za celou mateřskou
školu přeje ■

Vladimíra Malá

STŘELECKÁ SOUTĚŽ O PUTOVNÍ POHÁR
STAROSTY MĚSTA
Šestý ročník střelecké soutěže provázelo slunečné počasí a opět velmi
dobrá střelecká úroveň. Soutěž uspořádala kulturní komise města ve
spolupráci se Sdružením Březovské stráně -AMK Březová nad Svitavou
11.6.2022 v areálu za koupalištěm. Lenka Mezuláníková ovládla i letos
celou střeleckou soutěž, nastřílela nejvíce bodů ze všech,, dokonce
o 5 víc než před rokem, a to 97. Ženy měly letos vůbec lepší mušku než
muži.Všem výhercům gratulujeme a těšíme se na další ročníky.

Výsledková listina:
O putovní pohár starosty města (dvougenerační družstva)
1. Mezuláníková Lenka, Mezulán ík Matěj
2. Bárta Pavel, Bárta David
3. Mezuláník Radek, MezuláníkRadek

176 bodů
173 bodů
171 bodů

Muži:
1. Sirka Rostislav 95 bodů
2. Bárta Pavel 90 bodů
3. Roznos Jaroslav 88 bodů

Březová
nud SvHavwi
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Ženy:
1. Mezuláníková Lenka 97 bodů
2. Adámková Kateřina 95 bodů
3. Bencová Jitka 95 bodů

Chlapci:
1. MezuláníkRadek 87 bodů
2. Konopáč Kryštof 84 bodů
3. Bárta David 83 bodů

Dívky:
1. Chlupová Nikola 82 bodů
2. Faturová Eliška 29 bodů

za kulturní komisi Kateřina Štoudková

TJ SOKOL
BŘEZOVÁ NAD SVITAVOU

zejíjako nůž málem a je snad jižjasné, že po pár letech budeme mít opět
okresního přeborníka. Nutno podotknout, že velká část starších žáků
již pravidelně vypomáhá i našemu dorostu, za což j im patří velký dík.
Odměnou bude této věkové kategorii účast na mezinárodním turnaji
v Německém Regensburgu, kterého se naše děti zúčastní vtermínu od
IJ. dO3.7.2O22.
Dorost v kategorii U19 meziokresního přeboru obsadil v základní sku-
pině první místo, a tak hraje finálovou skupinu A, které se účastní muž-
stva na prvním až čtvrtém místě základní skupiny. Finálová skupina je
velmi těsná a po třech kolech jsou na děleném prvním místě hned tř i
mužstva se šesti body. Naši dorostenci jsou aktuálně o skóre na druhém
místě.
A-mužstvo sice zahájilo jarní část sezóny dvěma vítězstvími, ale v dal-
ších utkáních se trápí, zejména kvůli vysoké marodce opora hráčů, kteří
vždy pravidelně nastupovali. I když je situace nepříznivá, je nutno při-
pomenout, že hlavní trenér „dostal" jarní část sezóny jako čas poznat
mužstvo a zhodnotit, jak s ním dále postupovat. Již nyníje na stole něko-
lik variant, jak tuto  situaci řešit z dlouhodobého hlediska.
Naše mažoretky nám opět dě laj i je n samou radost. Přinášíme vám pár

Vážení sportovní přátelé,
Jsme tady a přinášíme vám nové informace z činnostiTJ Sokol Březová
nad Svitavou.
Pomalu nám končíjarní část sezóny 2021/2022 a jednotlivé soutěže se
pomalu blíží ke svému závěru, a takjsme blízko k tomu, abychom mohli
hodnotit právě končícíjednotlivé soutěže.
Mladší a starší přípravky nám během jara připravily mnoho pěkných
chvil, protože jejich výsledky postupně rostou a děti končí na jednotli-
vých turnajích s velmi dobrými výsledky. Uvidíme, jak se j im bude dařit
na závěrečných turnajích, kteréjsou vždy vyvrcholením celé sezóny.
Mladší žáci skončili v rámci své soutěže na čtvrtém místě základní sku-
piny a postoupili tak do finálové skupiny A, což je velký úspěch vzhle-
dem k počtu dětí, které z různých důvodů za tým nyní nehrají. V rámci
dalších bojů měří postupně své síly s mužstvy, která se umístila na prv-
ním až čtvrtém místě. Naše mužstvo se sice snaží dosáhnout co možná
nejlepších výsledků a vedou vyrovnané fotbalové partie, ale souboje
s mužstvy, která se umístila v tabulce na vyšších místech jsou velmi
těžké a ve většině případů nad síly našeho mužstva.
Naši starší žáci nám dělají dále jen samou radost. Jarní sezónou prochá-
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poznatků od vedoucích, které hodnotíjejich úspěchy, jako velmi úspěš-
né, které nemají v dějinách TJ a Březové obdoby. Musíme být na naše
holky hrdí, protože opravdu odvádí dobrou práci. Dovolte krátkou
citaci z příspěvku Leony Markové: „Naše mažoretková skupina se letos
rozhodla zapojit do postupových soutěží pod Českou Mažoretkovou
aTwirlingovou Federaci.
Dne 23. 4. 2022 jsme se kvalifikovaly na Mistrovství České republiky
včáslavi v kategorii sólo a trio baton. Pro nás nováčky byla i kvalifikace
velký úspěch. Dne 21. 5. 2022 v brzkých ranních hodinách jsme vyrazily
do boje. Marianka Nováková soutěžila v kategorii sólo baton kadet již
v 10.00 hodin, ale na vyhlášení čekala až do odpoledních hodin. Při slo-
vech mažoretky Marcipelky propukla v naší skupině velká radost, jeli-
kož 3. místo nikdo z nás nečekal. Trio - Zuzana Lipoldová, Julie Nová-
ková a Denisa Havlová vystoupilo v 16.00 hod, ale na vyhlášení čekalo
až do 21.30 hod. Opět velká radost a slzy štěstí. Děvčata ukázala,
že 9 let tréninků, vystupování a soutěží j im dalo hodně a právem získala
2. místo na MČR v kategorii trio baton senior. Na holkách bylo vidět, že
MČR nezvládne každá. Byla to vyčerpávající soutěž, jak po fyzické, tak
psychické stránce. Dalším úspěchem byli celkové výsledky pro trenér-
ku. Vysoké bodování za choreografii a rozdíl 4 bodů, které holky dělily
od 1. místa.
Každopádně se nemáme za co stydět, když jsou při vyhlášení slyšet
města jako Praha, Kutná Hora, Čáslav, Kroměříž a potom Březová nad
Svitavou. Příští rok máme v plánu pokračovat a do postupových soutěží
připojíme ostatní soutěžní skupiny."

V rámci areáluTJ byla v rekordním čase provedena oprava hlediště pro
diváky. Na to, jak oprava probíhala se můžete podívat v přiložených
fotografiích. Jsme přesvědčeni, že se práce povedlo provést správně
a ve velmi dobrém čase. Je na místě poděkovat nejen členůmTJ, kteří ve
svém volném čase přiložili ruku kdílu, ale také všem řemeslníkům, kteří
prováděli jednotlivé činnosti. Díky úsilí všech bude možné hlediště pou-
žívatjiž na sraz měst a obcí Březová/Brezová.
V neposlední řadě je potřeba poděkovat i Vám, návštěvníkům, fanouš-
kům, sponzorům a dárcům za vaši podporu po celou dobu nejenom
jarních soutěží, ve kterých nás vytrvale podporujete a pomáháte, i když
některé z našich výsledků nejsou aktuálně podle představ.

Ondřej Mrázek

Březová ci . sk
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Profesionální čištění
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Čištění střechy se zárukou až 7 let.

Nátěr střechy, záruka
až 20  let.

Č ištění fasády se zárukou až 14 let.

Protiskluzová
ochrana až
14 let záruka

Vydavatelem BŘEZOVSKÉHO OBČASNÍKU je město Březová nad Svitavou, Moravské náměstí 1, 569 02 Březová nad Svitavou, IČ: 00483869.
BŘEZOVSKÝ OBČASNÍK je do evidence periodického tisku zapsán pod evidenčním číslem MK ČR E 14767.

Kontakt: Kateřina Štoudková, tel.: +420 792 306 132, e-mail: obcasnik.brezova<aemail.cz.
Vydavatel nezodpovídá za obsah a gramatickou úpravu příspěvků. Uzávěrka pro další číslo 31. 7. 2022

Sazba a tisk: Tiskárna Osik, www.tiskarnaosik.cz
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